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Hody, hody doprovody, 

j§ jsem malĪ zaj²ľek,  

ut²kal jsem podle vody,  

nesl koģ²k vaj²ľek. 

 

Potkala mō koroptviľka, 

chtōla jedno ľerven®, 

ĥe mi d§ l§n jetel²ľka 

a j§ Š²kal: Ne, ne, ne. 

 

Na rem²zku mezi poli, 

m§m j§ strĪľka kr§l²ľka, 

tomu nos²m kaĥdĪm rokem, 

malovan§ vaj²ľka. 
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Z§pis ze spoleļn®ho setk§n² obyvatel  

  

 

Setk§n² konan® dne:   2.3.2017 

M²sto setk§n² :    spoleļensk§ m²stnost u recepce 

PŚ²tomn²  pracovn²ci :   Mgr. Milan Janouġek ï Śeditel organizace 

Bc. Romana Holasov§ ï z§stupce Śeditele, 

vedouc² ¼seku pŚ²m® p®ļe a soci§ln² 

pracovnice 

     Iveta Cinkov§ ï vedouc² zdravotn²ho ¼seku 

                                                                                  

PŚ²tomn² obyvatel® :     20 klientŢ     

 

PŚiv²t§n² klientŢ 

 

Na spoleļn®m setk§n² bylo projedn§no: 

 

- Co se tĨk§ are§lu domova, zat²m je zde st§le dost ġtŊrku po dlouh® 
zimŊ, ale pourgujeme to s technickĨmi sluģbami, aby se V§m venku 
dobŚe chodilo.  

- Pan² zahradnice je po operaci a do pr§ce se zat²m nevr§t². JeġtŊ 
stihla podzimn² vĨsadbu, takģe zahrada n§m na jaŚe rozkvete, 
nebude to ale takov®, jako kdyģ tu zahradnice je. Pros²me V§s  
o trpŊlivost, neģ se vr§t². 

- Jak jste si vġimli, je od nov®ho roku rozdŊlena zdravotnickĨ  
a peļovatelskĨ ¼sek. Jak® m§te vy zkuġenosti s t²mto rozdŊlen²m  
a fungov§n²m?  

o Jen se hŢŚ orientujeme v pŚestŊhovanĨch pracovn§ch 
o Nev²me, kde najdeme l®kaŚe a mus²me se pt§t 



Á UdŊl§me tedy v²ce informac² na n§stŊnky na jednotliv§ 
poschod²  
i budovy 

- Uģ brzy by mŊla bĨt hotov§ projektov§ dokumentace k rekonstrukci 
na budovŊ D a od z§Ś² by se mŊlo zaļ²t s rekonstrukc² prostŚedn² 
budovy, tedy penzionu. 

- St§le prob²h§ kauza soudn²ho sporu s c²rkv² ohlednŊ navr§cen² 
majetku. Zat²m nen² moģn® odhadnout, jak cel§ kauza dopadne. 

- SpoleļnŊ s technickĨmi sluģbami se zapoj²me do vĨzdoby jedn® 
kapliļky na KŚ²ģov® cestŊ na t®ma jaro a velikonoļn² sv§tky. Kdyby 
mŊl nŊkdo nŊjakĨ n§pad, jak by se dala kapliļka vyzdobit, budeme 
r§di za kaģdĨ podnŊt. 

- D§le se bude pokraļovat na opravŊ stŚechy na budovŊ A. Financuje 
to mŊsto Moravsk§ TŚebov§. 

- KadeŚnice pan² Navr§tilov§ skonļila a teŅ jedn§me s novou 
kadeŚnic², kter§ by mŊla zaļ²t doch§zet od druh® poloviny bŚezna. 
Informace budou vļas na n§stŊnk§ch. 

- MinulĨ tĨden jsme bohuģel museli Śeġit nahl§ġen® ztr§ty finanļn²ch 
hotovost² na oddŊlen² A3. Byla zkontaktov§na i Policie ĻR, kter§ to 
v souļasn® chv²li proġetŚuje. Zvaģujte proto, pros²m, dobŚe vĨġi 
finanļn² hotovosti, kterou m§te u sebe na pokoji. Vyuģ²vejte 
trezorky, kter® m§te ve skŚ²n²ch a vyb²rejte si vģdy jen tolik penŊz, 
kolik aktu§lnŊ potŚebujete. A pokud by se v§m stalo, ģe se v§m ztrat² 
pen²ze, nahlaste to, pros²m, okamģitŊ. 

- V souvislosti s kr§deģemi, kter® se bohuģel zaļ²naj² objevovat, jsme 
pŚistoupili k tomu, ģe na poschod²ch um²st²me z§znamov® kamery, 
kter® budou sn²mat vstupy do pokojŢ. 

- Budou se instalovat nov® vstupn² dveŚe do vestibulu. TeŅ jsou 
rozbit® a musej² se otv²rat ruļnŊ. Nov® dveŚe budou prosklen® a 
budou se otv²rat do boku. 

 

Informace o chystanĨch akc²ch: 

 

9.3.2017 ve 13:30 bude beseda s panem Mgr. Robertem Jord§nem, kterĨ 

je vedouc² muzea v Moravsk® TŚebov®. Beseda bude na t®ma ĂHistorick® 

objevy v Moravsk® TŚebov®ñ 

 

20.3.2017 probŊhne akce V²t§n² jara 



 

3.4.2017 pŚijede opŊt pan ĠedivĨ s programem Haġlerovky 

 

Potom n§s ļekaj² velikonoļn² pŚ²pravy jako peļen² jid§ġŢ, chyst§n² 

velikonoļn² vĨzdoby a tak® kav§rniļky. 

 

 

 

DOTAZY A PřIPOMĉNKY 

 

- Bl²ģ² se jaro, pŚestane se topit, vyplatily se ty nov® kotelny? 

- UrļitŊ ano, vyplatily. Đspora je jednoznaļnŊ velik§. Na druhou stranu 

jsme Śeġili i spoustu probl®mŢ, jako vĨmŊnu nŊkterĨch radi§torŢ nebo 

n§kup pŚ²motopŢ. 

 

 

Pokud budete m²t jakĨkoli n§mŊt nebo pŚipom²nku, budeme r§di za 

jakĨkoli v§ġ n§zor. 

 

DŊkujeme, ģe jste pŚiġli. HezkĨ den. 

 

 

Zapsala :    Bc. Erika JarŢġkov§   

 

 

V Moravsk® TŚebov® dne   2.3.2017 



{ǇƻƭŜőƴŞ ǎŜǘƪłƴƝ ƻōȅǾŀǘŜƭ ƻƘƭŜŘƴŠ ǎǘǊŀǾȅ 

 

Dne: 8.3.2017 

PŚ²tomni - poļet klientŢ: 25 

- zamŊstnanci domova: Mgr. M. Janouġek, Bc. Romana Holasov§, 

Ilona Bedn§rov§, Jana Kranichov§, Pavla Skoup§ 

 

Z§pis: 

Nutriļn² terapeutka pŚiv²tala klienty 

PŚipom²nky ze seġitŢ z jednotlivĨch oddŊlen²: 

- Bylo tvrd® maso u rajsk® 

o Ano, to v²m, bylo to hovŊz², kter® se sice dusilo 3,5 hodiny, ale 

bohuģel bylo st§le tvrdġ². PŚ²ġtŊ zkus²me jinĨ druh masa 

- Dnes bylo tvrd® maso v gul§ġi! 

o To je stejnĨ pŚ²pad jako u t® rajsk®, hovŊz² maso je prostŊ 

troġku tuģġ² 

- Na veļeŚi 3.3. jsme dostali jen such® maso s chlebem bez ġŠ§vy. 

o Byla k tomu pŚipraven§ ġŠ§va, to mus²m tedy zjistit, kde se 

stala chyba, proļ s k v§m ġŠ§va nedostala. Je moģn®, ģe 

ztuhla a byla nabalen§ na tom mase. Ale zjist²m to. 

- B²l§ k§va ke sn²dani a k obŊdu! To je dost zbyteļn®. 

o To bylo v p§tek, kdy jste mŊli b²lou k§vu ke sn²dani podle pl§nu 

a vzhledem k tomu, ģe byl sladkĨ obŊd, ke kter®mu jste zvykl² 

na b²lou k§vu, dala jsem ji tam tak®. 

- TvarŢģky, co byly k veļeŚi, byly moc tvrd®. 

o Byly to opravdu tvarŢģky, kter® jsou tvrdġ² neģ syreļky. ChtŊla 

jsem v§m j²deln²ļek zpestŚit nŊļ²m neobvyklĨm, ale pokud si 

to nepŚejete, nebudeme tvarŢģky zaŚazovat. 

 

Nutriļn² terapeutka se ptala, zda klientŢm chutnaly dom§c² b§bovky, co 

byly na veļeŚi. 

Klienti se shodli na tom, ģe nechutnaly, byly moc tvrd®. 



 

Minule jsme mluvili o chlebu, ģe je na oddŊlen²ch tvrdĨ, oschlĨ. Hned jsme 

uļinili opatŚen² a chleba se d§val nav²c do vŊtġ²ch igelitovĨch s§ļkŢ. Tyto 

s§ļky se ale bohuģel okamģitŊ ztratily. Toto nech§v§m se tŚemi teļkami 

na koncié 

PŚ§n² klientŢ: 

- Smaģen® ģampiony 

- Utopence 

- Sal§t z kysan®ho zel² 

 

Nutriļn² terapeutka sezn§mila klienty s j²deln²ļkem na duben. Byl pŚijat 

bez pŚipom²nek. 

Pan Śeditel informoval klienty, ģe m§me st§le stejnou stravovac² jednotku 

(finanļn² vĨġi) a pokud to pŢjde, i pŚes neust§le se zvyġuj²c² ceny za 

potraviny, nebudeme ji navyġovat.  

D§le prob²hala debata na velmi aktu§ln² t®ma pouģ²v§n² palmovĨch olejŢ 

v potravin§ch. 

Pan² Holasov§ pŚipomnŊla klientŢm, ģe pokud m§ nŊkdo alergii na nŊjak® 

potraviny, nebo ze zdravotn²ch dŢvodŢ nŊjak® potraviny nemŢģe j²st, aby 

to nahl§sil. V takov®m pŚ²padŊ by dost§val vģdy n§hradu. 

 

PŚ²ġt² setk§n² se uskuteļn² 12.4.2017 

v mal® spoleļensk® m²stnosti na budovŊ ĂAñ u recepce 

 

DŊkujeme za ¼ļast a pŚipom²nky 

 

 

Z§pis provedl: Bc. Erika JarŢġkov§ 

 



SVĆTKY ï DUBEN 

7.4. Herm²na ï Ġmucerov§, Ġpaļkov§ 

16.4. Irena ï Kladivov§,St¿ndelov§ 

24.4. JiŚ² ï B§ļa, Kaderka, Macek 

NAROZENINY ï DUBEN 

1.4. Ġtef§nia Kol§Śov§ 

 JiŚ² B§ļa 

 Frantiġek Hor§ļek 

4.4. Marie Krļilov§ 

5.4. Vlasta Moravcov§,Miroslav Dur§k 

6.4. RŢģena Studen§ 

7.4. Jarmila Halbrġt§tov§ 

  Olga Novotn§ 

  Karel Poul 

17.4. Anna Ġteffkov§ 

18.4. Ludmila Hainzov§ 

22.4. VŊra Fidrov§, Josef Ġimek 

30.4. Ģofie Tvrd§ 

 

 

 



V mŊs²ci bŚeznu nastoupili do domova pro seniory: 

Stanislav Ber§nek z  KŚenova 

Ludmila Knollov§ z  Mor. TŚebov® 

Anna Komprdov§ z  Mor. TŚebov® 

Vanda Peġlov§ z  BŚezov® / Svitavou 

Bohumil Duchek ze  Svitav 

Marta Navr§tilov§ z  BŊl® u Jev²ļka 

Blanka Ġvecov§ ze  Svitav 

 

 

 

  

 

V mŊs²ci bŚeznu zemŚeli:  

Zdenka Pazderov§ 

Vlastimila Halfarov§ 

Aneģka Lamaļov§ 

Petr ZelenĨ 

Frantiġek PŚikryl 

Stanislav Ber§nek 



Elegie 

 

Hled§m dŨm holub²,  

kdopak mi o nōm pov², 

ten dŨm plnĪ pt§ľkŨ mĪch nebeskĪch?  

 

Hled§m dŨm holub², 

a ono uĥ ho nen² é. 

NezŨstalo 

 ani peŠ²ľko 

    z nich é Ouvejé 

 

                               M. Krľilov§ 

 

 



Volnoļasov® aktivity 

OddŊlen² A 

VĨroba velikonoļn² dekorace 

N§ġ DpS oslovila Śeditelka TechnickĨch sluģeb pan² Horļ²kov§, abychom 

spoleļnĨmi silami velikonoļnŊ vyzdobili kapli kŚ²ģov® cesty. Dali jsme se 

do pr§ce, vġichni jsme pŚispŊli, jak nejl®pe jsme umŊli. Pracovali jsme 

s pŚ²rodn²mi materi§ly a keramickou hl²nou. Vġem patŚ² DĉK. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Na budovŊ ,,Añ pracujeme individu§lnŊ ve skupin§ch. Ļteme, tr®nujeme  

pamŊŠ, jemnou motoriku, pov²d§me si, cviļ²me, é . 

 

V²t§n² jara 

Letoġn² zima se n§m zd§la nekoneļn§. A protoģe se na jaro tŊġ²me 

vġichni, seġli jsme se 20.3. abychom ho spoleļnŊ pŚiv²tali. R§no jsme na 

tuto akci upekli ovocnĨ mouļn²k a odpoledne to propuklo. 

Seġli jsme se ve spoleļensk® m²stnosti ,,A3ñ , obyvatele z budovy A i D. 

S obyvateli jsme mŊli pŚipravenĨ kr§tkĨ kulturn² program, sestavenĨ 

z p²sniļek, b§sniļek a pov²d§n² ï vġe co se tĨkalo jara. Po vystoupen² si 

ti, co pŚiġli dali mouļn²k a k nŊmu k§vu nebo ļaj. Odpoledne pŚ²jemnŊ 

ubŊhlo a PRIMA JARO JE TADY J 

         Pavla Skoup§ 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OddŊlen² D 

8.3. CANISTERAIPE 

Po dlouh® dobŊ (po z§kazu n§vġtŊv) k n§m zav²tala BORKA se svoji 

paniļkou. Chodili jsme po pokoj²ch, kde se klienti na ni uģ moc tŊġili. D§vali 

ji pamlsky a mazlili se s n². PŚirostla jim k srdci a tŊġ² se na dalġ² setk§n². 

 

 

 

 

 

 

 



9.3. Beseda s Mgr. Robertem Jord§nem o historickĨch objevech v Mor. 

TŚebov® 

S velkĨm z§jmem jsme si poslechli zaj²mavou besedu o historickĨch 

objevech v Mor. TŚebov®. Vz§cn® kusy objevŢ jsme si mohli prohl®dnout 

na vlastn² oļi, kter® n§m pan Mgr. Jord§n pŚinesl uk§zat z depozit§Śe 

muzea. Beseda se vġem l²bila. Budeme se opŊt tŊġit na dalġ² sl²benou 

besedu. 

 

15.3. vyr§b²me velikonoļn² pŚ§n² 

S bl²ģ²c²mi se velikonocemi jsme se domluvily s klientkami na odd. D2, 

ģe si vyrob²me velikonoļn² pŚ§n² z pap²ru. Z celkov®ho vĨrobku jsme 

mŊli vġichni radost. 

 

 

 

 

 

 

 


